

## 576芯光缆交接箱

### 一、简述 One, overview

1. 本商品是用以光纤线接入网中主杆光缆电缆与布线光缆电缆连接点的联接机器设备，能够完成光纤线的

1 this product is used for connecting devices in optical access network of trunk optical cable and wiring cable node, can realize the optical fiber

溶接.储存及其分派生产调度等作用。商品标准规范合乎YD/T988-2007。

Weld. Storage and distribution scheduling and other functions. Products conform to the technical standard of YD/T988-2007.

2. 特性 1) 壳体选用高韧性SMC不饱和脂肪聚酯耐腐蚀特殊复合材料制做，具备高耐火性,能

The 2 features 1) box made of high strength SMC unsaturated polyester corrosion prevention special synthetic materials, has high heat insulation, energy

抵挡巨变气候和极端的办公环境.

Resist the upheaval of climate and poor working environment.

2) 壳体选用JING定位防盗锁，生久知名品牌锁，可以信赖。 3) 能够完成光缆电缆的互连，交叉式联接和光纤线的盘储。 4) 有靠谱的光缆电缆固定不动和保护接地设备。 5) 应用溶接布线一体化控制模块，合适FC,SC光纤适配器卡装；并可放进分开器开展

The light distribution.

6) 光纤线的分派和生产调度均为全反面化实际操作。 3. 性能指标 1) 应用标准

6) fiber allocation and scheduling are all positive operation. The 3 technical indicators 1) conditions of use